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 Oberholtzer, David Canada's Barrel Handstamp Cancels 
 
Released November 2017, size134 pages, 8.5x11, spiral bound, colour. 
 
Barrel Cancel handstamps were used from early 1955 to the end of 1962. Assigned to 34 of the largest post
offices in Canada, they were intended for use on mail items requiring special handling such as parcels,
registered mail, redirected letters and First Day Covers, among other applications. The main reason they
were acquired from the Pitney Bowes Company was because they did not require removal and replacement
of the date and time indicia, which were mounted in the body of the device in the form of a barrel assembly.
The 1955 hammers were recalled at the end of that year because of design flaws, but were replaced in
January 1956 with a new model. On many colourful covers and pieces, David Oberholtzer’s exhibit shows
how the “barrels” were used in the period. 
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David Oberholtzer has collected stamps since the age of twelve. His interest in postal history and Barrel
Cancellations began as a member of the Barrie District Stamp Club. He joined the Postal History Society of
Canada in 1980, and participated in the Barrel Rollers Study Group. David served as Treasurer of the Royal
Philatelic Society of Canada from 1993-1998 and 2009-2017. He was invited to join the Philatelic Specialists
Society of Canada in 1995, and was on the organizing committee for CAPEX 96. He is also member of The
Kitchener-Waterloo Philatelic Society and was on the ROYAL*2016*ROYALE organizing committee. Other
philatelic interests include the postal history of several townships in Huron County and Pre-Independence
Jamaica. David is a Fellow of the RPSC, the Chartered Professional Accountants of Ontario, and The Society
of Management Accountants of Canada. 
 
Oberholtzer, David Kanadas Fass Handstempel Entwertung 
 
Erschienen im November 2017, 134 Seiten, Format 21,6x28cm, spiralgebunden, Farbe. 
 
Barrel Cancel-Handstempel wurden von Anfang 1955 bis Ende 1962 verwendet. Sie wurden 34 der größten
Postämter in Kanada zugewiesen und waren für die Verwendung auf Postsendungen vorgesehen, die eine
besondere Behandlung erfordern, wie Pakete, Einschreiben, umgeleitete Briefe und Ersttagsbriefe. unter
anderen Anwendungen. Der Hauptgrund, warum sie von der Pitney Bowes Company erworben wurden, war,
dass die Datums- und Zeitangaben, die in Form einer Laufbaugruppe im Gehäuse des Geräts montiert
waren, nicht entfernt und ersetzt werden mussten. Die Hämmer von 1955 wurden Ende des Jahres wegen
Konstruktionsmängeln zurückgerufen, aber im Januar 1956 durch ein neues Modell ersetzt. David
Oberholtzers Ausstellung zeigt auf vielen farbenfrohen Deckblättern und Stücken, wie die „Fässer“ in dieser
Zeit verwendet wurden. 
 
David Oberholtzer sammelt seit seinem zwölften Lebensjahr Briefmarken. Sein Interesse an Postgeschichte
und Fassstornierungen begann als Mitglied des Barrie District Stamp Club. Er trat 1980 der Postal History
Society of Canada bei und nahm an der Barrel Rollers Study Group teil. David war von 1993-1998 und
2009-2017 Schatzmeister der Royal Philatelic Society of Canada. Er wurde 1995 zur Teilnahme an der
Philatelic Specialists Society of Canada eingeladen und war Mitglied des Organisationskomitees für CAPEX
96. Er ist außerdem Mitglied der Kitchener-Waterloo Philatelic Society und Mitglied des ROYAL * 2016 *
ROYALE-Organisationskomitees. Weitere philatelistische Interessen sind die Postgeschichte mehrerer
Townships in Huron County und Jamaika vor der Unabhängigkeit. David ist Fellow des RPSC, der Chartered
Professional Accountants von Ontario und der Society of Management Accountants von Kanada. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
 
 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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